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БсП няма да участва в 
разговори с ДПс за втория 
мандат за съставяне на пра-
вителство. това се казва в 
писмо на председателя на 
ПГ “БсП за България” Бо-
рислав Гуцанов до шефа на 
ПГ на движението Делян 
Пеевски по повод търсената 
подкрепа за реализиране на 
втория мандат.

“ПГ на БсП подхожда с 
изключително уважение към 
всички парламентарни групи 
и техните избиратели, но на-
ционалният съвет на партията 
има решение парламентарната 
група да не участва в разгово-
ри за съставяне на правител-
ство с първите два мандата”, 
пишат социалистите.

“Депутатите от ПГ “БсП 

за България” стриктно спаз-
ват и се ръководят от реше-
нията на партийните органи.

в тази тежка за страната 
ни ситуация ние вярваме, че 
изход може да бъде намерен 
с третия мандат. той създа-
ва възможност за формиране 
на истински надпартиен екс-
пертен кабинет на национал-
ното съгласие. Процедурата 

дава време да се обсъдят 
приоритети за развитието на 
България и подобряване на 
живота на българските граж-
дани. ПГ на БсП вярва, че 
именно това е пътят за изли-
зане от политическата криза 
и стабилизиране на страна-
та“, се казва в писмото.

30% от медицинските сестри са над 65 години
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Има агресивна конкуренция при търсене на специалисти по здравни 
грижи от всички лечебни заведения, нужни са още 30 000 медицински 
сестри в системата. 

Третият мандат създава възможност за формиране 
на истински надпартиен експертен кабинет 
на националното съгласие, заяви Борислав Гуцанов

съдът заличи
корнелия нинова
като Председател
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Под засилено полицейско присъствие започна поредното събаряне на незаконни постройки в Стара Загора. Рано 
сутринта на терен имаше багери, които започнаха премахването на зданията, построени незаконно на общинско 
място. На място нямаше напрежение, а част от живеещите в тези сгради наблюдаваха как се случва премахването

в кАдър
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ърсенето на справедливост при 
определяне размера на такса смет 
е отколешна мечта на общинските 
власти и все остава в сферата на фан-
тазията. наслушахме се на идеи за 
специални чували или за собствени 
контейнери, чрез които сумата да се 
калкулира според изхвърления бок-
лук, а не според данъчната оценка на 
обитавания имот. 

най-после и най-голямата об-
щина - столичната, се активизира с 
предложение - такса смет ще се пла-
ща на човек (стр. 2).

и веднага се надига вълна от въ-
проси. Знае ли всъщност някой кол-
ко души действително живеят в едно 
жилище в софия? Адресната регис-
трация е все още пожелателна, а не 
задължителна. немалко хора от десе-
тилетия се водят жители на града, а 
формално са регистрирани в родните 
си места. Други се пререгистрират, 
водени от прости практични нужди 
като например къде да ходят децата 
им на детска градина или на учили-
ще. на наемателите пък често не се 
дава възможност за регистрация.

Примери има още, но решения на 
проблема не се предлагат.

неслучайно новите модели за 
плащане за извозването и преработ-
ката на битовите отпадъци не могат 
да се въведат от години и все се отла-
гат. От общината хубаво предлагат 
идея, но първо да помислят как ще я 
осъществят, без да стане обществен 
скандал.
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